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KV 27.01.2025 § 22  
  

Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki allekirjoittamansa Jubilee -
liikenteen lippuja ja vuoroja koskeneen seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Forssalaisille ja muille lähialueiden kuntalaisille tulee olla 
helpompaa tiedonvälitystä saatavilla nyt käyttöön otetussa Jubilee -
linjan liikennöinnissä.  
 
Kausilippuja tulee olla saatavilla myös muissa kunnissa kuin 
Jokioisilla, (Kirjastossa. ?) ja kuntien on osallistuttava 
yhteishankkeena nyt saatuun parannukseen kulkemisessa, esim. 
Humppilan rautatieasemalle, josta on helpompi ilman kalliita 
taksimatkoja päästä Turun satamaan ja ja linja-auto asemalle, ja 
Tampereen suuntiin junalla mm. Lempäälä, Akaa, Urjala, 
Valkeakoski asemille. 
 
Myös Hämeenlinnan ja Urjalan suuntaan kulkevien vuorojen 
tarkistaminen ja mahdollisuudet palvelujen lisäämiseen tulee 
selvittää, kuten jo edellä junavuoroihin viittasin. Näistä tulee viestiä 
kattavasti, jotta vanhempikin väestö ilman digitaitoja saa asiasta 
tietoa.  
 
Yhteislippu tulee olla myös mahdollinen hintaa alentavana 
paikallisvuorossa, jos asiakas käyttää lähtiessään Tyykikyytiä 
Forssan kaupungin reitiltä. Kaikkien näiden yhteiskäyttö ja vuorot 
tulee ottaa yhteiseen tarkasteluun seutukunnallisesti.” 
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 
 
KH 03.02.2025 § 54  
  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Kesäniemi Jari, p. 03 4141 5260 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää lähettää aloitteen sivistystoimelle 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
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SILA 29.04.2025 § 56    
    
Valmistelija Hallinnon asiantuntija Jaakko Leskinen, 050 564 0014, 

jaakko.leskinen@forssa.fi 
 

Valtuustoaloite 
 
Valtuustoaloitteessa Jubilee –liikenteen lipuista ja vuoroista 
käsitellään kyseistä liikennettä sekä muita Forssan ja seudun 
joukkoliikenteen asioita. Valtuustoaloitteessa esille nousevia 
näkökohtia ovat 1) saavutettavampi tiedonvälitys Jubilee-linesta, 2) 
matkakorttien myynti seudun kuntien toimipisteissä, 3) kuntien 
osallistuminen yhteishankkeena Jubilee-lineen, 4) Hämeenlinnan ja 
Urjalan suunnan joukkoliikenteen mahdollisuuksien selvittäminen, 5) 
edullisempi Jubilee-linen lippu mikäli asiakas käyttää reitille 
siirtyessään Tyykikyytiä ja 6) joukkoliikenteen seudullinen tarkastelu. 
 
Nykytilanne 
 
Kaupungin joukkoliikennettä sekä myös Jubilee-linea koskevaa 
viestintää ja markkinointia on suunniteltu ja sitä kehitetään 
parhaillaan viestinnän kanssa. Viestintään ja markkinointiin 
panostetaan vuoden 2025 aikana sekä jatkossa aiempaa 
järjestelmällisemmin. Tässä hyödynnetään kanavina sosiaalista 
mediaa, verkkosivuja ja esimerkiksi tiedotuslehtiä. Tavoitteena on 
joukkoliikenteen laajempi tuntemus ja käytön kasvu. 
Kaupungin osallistumista Jubilee-linen hankintaan selvitetään 
laajemmin ensi syksynä liikenteestä kerättävien matkustaja- ja 
kustannustietojen avulla. Tässä yhteydessä voidaan arvioida myös 
matkakorttien myyntiä ja saatavuutta sekä yhdistämistä kaupungin 
joukkoliikenteessä käytössä oleviin reitteihin, maksutapoihin tai 
mahdollisiin alennuksiin. Tarve seudullisen joukkoliikenteen 
tarkasteluun on tunnistettu. 
Kaupunki selvittää tällä hetkellä Hämeenlinnan suunnan liikennettä 
yhteistyössä Tammelan kunnan ja ELY-keskuksen kanssa. Tämän 
jälkeen on ollut tarkoitus selvittää Turun suunnan liikennettä. Forssa 
– Urjala -liikenteen selvittäminen on mahdollista kaukoliikenteen 
näkökulmasta. Matkahuollon palvelun mukaan Forssan ja Urjalan 
välillä kulkee päivittäin noin 0 – 3 bussivuoroa. Henkilöliikenne 
Urjalan rautatieasemalla päättyi v. 1997. 
 
Johtopäätökset 
 
Valtuustoaloitteessa tarkoitettuja joukkoliikenteen asioista on 
tunnistettu, työn alla, osin selvityksen kohteena tai osin 
aikataulutettu käsiteltäväksi myöhempänä ajankohtana. Seudullisen 
joukkoliikenteen yhteistyön laajempi tarkastelu edellyttää kuntien ja 
toimijoiden välisen keskustelun jatkamista. 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja Pynnönen Jarmo 
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta päättää, että se hyväksyy selvityksen ja toteaa, 
että joukkoliikenteen asioita selvitetään ja arvioidaan jatkossa sekä 
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ehdottaa kaupunginhallitukselle ja edelleen valtuustolle, että se 
merkitsee tiedokseen aloitevastauksen ja toteaa aloitteen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Sivistyslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
 

 
 


